



المرجع: ر.م.إ. 2020/16/
التاريخ: 30 مارس 2020

Mr. Hassan Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations Officer
(COO), Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai -United Arab Emirates

الأستاذ/ حسن السركال
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات -
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (the "Company") - Notification for the electronic registration by the shareholders to attend and vote on the items of the Company's General Assembly

الموضوع إخطار بالتسجيل الإلكتروني لحضور الجمعية العمومية لشركة الإمارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع ("الشركة") والتصويت على بنود الاجتماع

تحية طيبة وبعد ...

As per SCA's new guidelines, the shareholders of the Company are requested to register remotely/electronically to be able to attend and vote on the items of the Company's General Assembly scheduled on Tuesday, 14th April 2020. The registration for remote attendance and electronic voting by the shareholders of the Company will be **opened** on **Monday 13/4/2020 at 3:00 pm** and will be **closed** on **Tuesday 14/4/2020 at 3:00 pm**.

بناء على قرار هيئة الأوراق المالية والسلع، على مساهمي شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع. تسجيل الحضور والتصويت على بنود الجمعية العمومية إلكترونياً. **يُفتح باب التسجيل للتصويت إلكترونياً اعتباراً من الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الاثنين الموافق 2020/04/13** ويتم **إغلاق التسجيل في تمام الساعة - الثالثة من بعد ظهر يوم الثلاثاء الموافق 2020/04/14**. لتسجيل الحضور إلكترونياً، يرجى دخول الرابط التالي: www.smartagm.ae.

For registration, the shareholders have to visit the following link during the above period: www.smartagm.ae The proxy holder(s) must send the proxies and any supporting documents by email to FAB bank (the "Arranger") at the following email: IS@bankfab.com and mention his/her personal mobile number so that the Arranger can do the verification. The Arranger will then send a short message service (SMS) with user name/password to the proxy holder(s) for completing the registration process.

يجب على أي وكيل عن مساهم أن يرسل التوكيلات عن طريق البريد الإلكتروني إلى بنك أبو ظبي النول (المنظم للاجتماع) وأي مستندات داعمة إلى البريد الإلكتروني التالي IS@bankfab.com ويذكر رقم الهاتف المحمول الخاص به حتى يتمكن المنظم من التحقق وإرسال بواسطة خدمة الرسائل النصية (SMS) اسم المستخدم وكلمة السرّ لإكمال التسجيل.

Yours sincerely,

Hanan Ahmad

حنان أحمد

Company Secretary الأمين العام لمجلس الإدارة